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Resultaten gebruikersenquête Zwerfkei – Licht door de bomen 

De enquête is opgesteld door: 

Marijke van Winsum-Westra, Secretaris wijkplatform Hoogenhof 

Met medewerking van: 

Tom van Zuijlen, wonend in de Zwerfkei 

Petra Thijssen, coördinator van werkgroep grondgebied van het wijkplatform 

Frans Roelofs, Civieltechnisch medewerker Gemeente Heumen 

Marieke Bos, Beleidsmedewerker groenbeheer Gemeente Heumen 
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1. Gebruik van de Zwerfkei 

 

 

 

 

2. Fietsen en lopen in de Zwerfkei 
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gebruik van Zwerfkei 
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3. Veiligheid 

 

 

 

 

 

Samenvatting commentaar en toelichting bij veiligheidsgevoelens Aantal keer 

genoemd 

Verlichting kan iets beter dmv bomen snoeien bij de lantarens! 1 

  

auto's rijden veel te hard 2 

Snelheidscontroles geen overbodige luxe 1 

weggebruikers die de bocht(en) afsnijden 1 

De kronkelende weg waardoor je geen doorzicht hebt 1 

Twee extra verkeersdrempels of verhoogd plateau’s 1 

voorrangsregels op de kruising Zwerfkei - Broeksingel onduidelijk 1 

S-bocht té krap 1 

  

Veilig, want rustig en overzichtelijk. 1 

veiliger door de weelderige beplanting en daarmee gepaard gaande donkerte 1 
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4. Bent u tevreden met 
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5. Ervaren overlast 

 

 

 

Andere overlast, namelijk Aantal keer 

genoemd 

Zwerfvuil 1 
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6. Bomen: Moet er volgens u wat gedaan worden aan de bomen? 

 

 
 

 

Toelichting  Aantal keer 

genoemd 

Geen bomen weghalen / kappen 2 

  

Snoeien – bij lantaarns 5 

Eventueel kappen en meteen kleinere terug planten 1 

Alleen kappen o.b.v. advies van een deskundige 1 

Overbegroeiing van stoepen tegengaan / stoepen begaanbaar houden 1 

  

Eventueel andere lantaarnpaal 1 

  

bomen op de Zwerfkei prachtig 1 

Nooit opgevallen dat het gevaarlijk kan zijn 1 
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7. Lantaarns / lichtmasten 

 

 

 

Toelichting  Aantal keer 

genoemd 

wil goed kunnen lopen; auto's en fietsers hebben zelf verlichting 1 
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8. Tot slot 

Geen samenvatting van deze opmerkingen gemaakt. 

De opvallende, aanvullende opmerkingen zijn of gaan over: 

 Bomen in Zwerfkei oase van groen 

 boompje in de weg staat of een tegeltje scheef maakt niet uit 

 blij met de bomen, jammer zo hoog gesnoeid - onveiliger gevoel  

  

 lage, mooie trottoirverlichting 

  

 Wijk erg stenig 

 Veel huizen dicht op elkaar gebouwd 

  

 Auto’s rijden veel te hard (2 *) 

 Vele autoverkeer bij school 

 Flitspalen op de Zwerfkei / Stevige snelheidbeperkingsmaatregelen (2*) 

 Zwerfkei geen doorgaande weg 

 rustig aan de wijk door 

 2 extra verkeersdrempels of verhoogde plateau’s 

 S-bocht te krap 

  

 Voorrangsregels op de kruising met de Zwerfkei - Broeksingel is onduidelijk 

  

 Honden/ hondenpoep overlast!! 

 Zwerfvuil wordt sinds begin 2014 niet meer of veel slechter opgeruimd 

 Goed initiatief. 
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9. Demografie (geslacht – leeftijd – soort woning)  

25 gebruiker van de Zwerfkei hebben de enquête ingevuld, waarvan 12 met adresgegevens.  

 

 

 

 

 



Zwerfkei - Licht door de bomen - resultaten gebruikersenquête – september 2014  10

 

 

 

  



Zwerfkei - Licht door de bomen - resultaten gebruikersenquête – september 2014  11

 

Bijlagen – de toelichtingen, commentaren en opmerkingen per vraag 

 

A. Heeft dit gevoel van onveiligheid te maken met: 

 

Commentaar en toelichting bij veiligheidsgevoelens 

tja 

Nvt  

auto's rijden veel te hard. Snelheidscontroles zou geen overbodige luxe zijn!!! 

weggebruikers die de bocht(en) afsnijden 

De kronkelende weg waardoor je geen doorzicht hebt. 

* Er wordt op de hele Zerfkei té hard gereden. Extra verkeersdrempels of verhoogd plateau nabij de 

S-bocht van de huisnummers 29, 30, 31, 32, 33, 34 en ook nabij de S-bocht van huisnummers nr. 46, 

48, 53, 55 zouden de snelheid er uit kunnen halen. 

* De voorrangsregels op de kruising met de Zwerfkei - Broeksingel is onduidelijk voor zowel fietsers 

als gemotoriseerd verkeer. Dit wekt veel vraagtekens, twijfels en irritaties op en heeft al regelmatig 

tot bijna ongelukken gezorgd. 

* De S-bocht nabij de huisnummers 29, 30, 31, 32, 33, 34  is té krap, fietsers en auto's komen hier 

vaak in het gedrang. 

Verlichting kan iets beter dmv bomen snoeien bij de lantarens! 

Veilig, want rustig en overzichtelijk. 

Ik voel me juist veiliger door de weelderige beplanting en dat het daardoor juist wat donkerder is 's 

avonds in het donker. Dat geeft mij juist een rustiger gevoel dan wanneer er méér licht en minder 

beplanting zou zijn. Een verklaring heb ik er niet voor, maar zo is het voor mij. 

 

 

B. Andere overlast, namelijk  

 

Andere overlast, namelijk Aantal keer 

genoemd 

Zwerfvuil 1 
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C. Bomen - Wilt u uw antwoord nog toelichten? 

 

Wilt u uw antwoord nog toelichten? 's Avonds in het donker 

 Loopt Fietst 

Ik vind de bomen op de Zwerfkei prachtig! Iedere herfst weer 

genieten van de mooie kleuren en in het voorjaar het prille groen. Ik 

loop er ook regelmatig met een kinderwagen, mij is nog nooit 

opgevallen dat t er gevaarlijk zou zijn... Beetje overdreven.  

Regelmatig Regelmatig 

Er kan ook gesnoeid worden Regelmatig Regelmatig 

geen bomen weghalen!!!! Soms Soms 

geen bomen kappen, maar bomen snoeien of kappen en direct een 

ander (kleiner) soort terugplanten. 

 Regelmatig 

Snoeien van de bomen bij de lantarens lijkt mij voldoende!  Regelmatig 

Eventueel wat snoeien. Als het echt te donker wordt, misschien een 

andere lantaarnpaal. 

Vaak Vaak 

Ik houd erg van de natuur en minder van kale straten en (te)veel 

verlichting. Dat wordt anders als stoepen nauwelijks of niet meer 

begaanbaar worden door overbegroeiing. Zoals gezegd: ik loop er  

niet vaak en zeker niet in het donker. Mij is het niet opgevallen dat 

er in deze zin sprake van overbegroeiing is. 

Zelden Regelmatig 

Kappen of snoeien mits o.b.v. advies van een deskundige Soms Regelmatig 

 

 

D. Indien u extra lantaarns wenst, waar moeten die dan komen? 

 

Indien u extra lantaarns wenst, waar moeten die dan komen? s Avonds in het donker 

 Loopt Fietst 

wil goed kunnen lopen; auto's en fietsers hebben zelf verlichting Vaak Soms 
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E. Tot slot 

 

Tot slot 

Onze wijk Hoogenhof is wel erg stenig, veel huizen dicht op elkaar gebouwd. De bomen op de 

Zwerfkei vormen een oase van groen tussen al het steen. Graag zo houden! 

De auto's rijden veel te hard, zowel 's avonds als overdag. Met name rondom brengen en halen van 

kinderen naar en van de Tovercirkel. Ouders kunnen blijkbaar niet op tijd vertrekken. Dit is heel 

hinderlijk en gevaarlijk. Ik ben voorstander van flitspalen op de Zwerfkei!!! 

Volgens mij moeten we af van de zwerfkei als doorgaande weg, dan maakt 't niet uit of er een 

boompje in de weg staat of een tegeltje scheef. Stevige snelheidbeperkingsmaatregelen, lage, mooie 

trottoirverlichting, rustig aan de wijk door. 

* Er wordt op de hele Zerfkei té hard gereden. Extra verkeersdrempels of verhoogd plateau nabij 

de S-bocht van de huisnummers 29, 30, 31, 32, 33, 34 en ook nabij de S-bocht van huisnummers nr. 

46, 48, 53, 55 zouden de snelheid er uit kunnen halen.  

* De voorrangsregels op de kruising met de Zwerfkei - Broeksingel is onduidelijk voor zowel fietsers 

als gemotoriseerd verkeer. Dit wekt veel vraagtekens, twijfels en irritaties op en heeft al regelmatig 

tot bijna ongelukken gezorgd. 

* De S-bocht nabij de huisnummers 29, 30, 31, 32, 33, 34  is té krap, fietsers en auto's komen hier 

vaak in het gedrang. 

Het grasveld aan het halster is naar mijn mening aan een opknapbeurt toe!  

Er zitten veel kale plekken in. Hier spelen veel kinderen voetbal, door de kale plekken en ongelijk gras 

struikelen ze makkelijk of verzwikken hun enkels! 

Honden/ hondenpoep overlast!! 

Voor 2014 werd zwerfvuil door de gemeente regelmatig opgeruimd en dat gebeurde goed. Door 

bezuinigingen wordt dat dit jaar niet meer gedaan of het nieuwe aangewezen bedrijf doet het een 

stuk minder en slechter. Daarom ruimen we zelf regelmatig maar op wat er allemaal op straat ligt. 

Ik ben blij met de bomen in 't Grind, vind het alleen jammer dat ze tot zo hoog gesnoeid zijn. Dat 

geeft mij een onveiliger gevoel dan wanneer ze hun normale dracht hebben. 

Goed initiatief. 

 

 


